

# 基督教宣道會大澳幼稚園

## CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

通告：二零一九年上學期「愛心小天使」活動獎勵計劃 Ref 2019-023

各位親愛的家長：

本校為推廣品德教育，宣揚愛心文化及培養幼兒的正向思維。現已報名參加香港幼稚園教育專業交流協會主辦的「愛心小天使」獎勵計畫，此計畫由熱心公益的楊千樺女士擔任計劃的愛心大使，誠意邀請各位家長及幼兒積極參與是次活動，有關愛心小天使計畫詳情如下：

主 題：愛人如己(愛家人、愛父母、愛自己、愛同學、愛老師、愛長者)

目 的：~ 推廣品德教育、宣揚愛心文化

~ 培養幼兒的正向思維

1. 學校將會精心設計活動，詳情稍後請留意通告，讓孩子在輕鬆及愉快的環境下推行互動、雙向的愛心活動，鼓勵學生愛自己、愛同學、愛老師、愛父母、愛家人，亦會請家長一同配合計劃。
2. 每位參加學生可獲「愛心小天使」襟章一枚。並鼓勵參加學生戴上襟章進行愛心活動。活動完結後，每位參加學生將獲發嘉許證書一張。活動期間表現優秀的學生將獲學校推薦成為本校的「優秀小天使」，名額共3位，每位可獲贈\$100書卷一張。
3. 每位「優秀小天使」均有機會參加大會大抽獎，被抽中的幸運兒將獲贈\$1000書卷。幸運兒及其親友將獲邀出席2020年7月中旬的頒獎典禮親身領獎。
4. 活動期間將會由2019年12月始至2020年5月止。

現祈望 貴家長能協助幼兒一起參加此次獎勵計劃，讓孩子表達對周邊親友的愛，同時感覺到被愛，讓孩子在愛的氛圍下健康、快樂地成長。

此 致  
貴 家 長

基督教宣道會大澳幼稚園  
校長：陳美蓮 謹啟

二零一九年十一月十五日



回 條

Ref 2019-023

通 告 - 活 動「愛心小天使」獎勵計劃

※ 請於11月22日(星期五)或之前交回條給班主任 ※

本人 同意 / 不同意 學生 \_\_\_\_\_ 班別 \_\_\_\_\_  
參與活動「愛心小天使」獎勵計劃。

此 覆  
基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

# 基督教宣道會大澳幼稚園

## CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

2019-2020 1<sup>st</sup> Term “Love Junior Campaign Award Scheme” Notice

Ref 2019-023

15 November 2019

Dear Parents / Guardians,

Due to promote the moral education, culture of love and positive thinking to our student in kindergarten, now we join a “Love Junior Campaign Award Scheme” in this year, which is organized by Hing Kong Professional Exchange Association. The celebrity- Miriam Young will be the “Ambassador of Love” of this activity. We sincerely invited you and your child to participate in this award scheme. The details are as follow:

**Theme and Aim:** In order to promote the moral education and culture of love, we will decide our theme as “*Love your neighbor as yourself*” which for teaching the students love themselves, love their family, also love their friends and teachers.

1. The activities of this award schemes will be announced soon, please pay attention to the notice that we give it to you later. For the students can be interacted two-ways activities of love in a relax and joyful environment, the parents need to involved in the activity also, please finish it with your child together.
2. Each participant will have a medal of “Love Junior Campaign “, they will be encouraged by the teacher to wear the medal during they are doing the activity. Also they will distribute a certificate after they completed the task. There are 3 quota for the students who have a outstanding performance in this award scheme and they will be recommended by our school as the “excellent Junior Campaign “, they will distribute HKD100 book coupon.
3. Each Excellent Junior Campaign will have an opportunity to join in a Lucky Draw, the lucky winner will distribute HKD 1000 book coupon and will be invited to an award in mid-July,2020 with their family.
4. The award scheme period will be from Dec 2019 to May 2020.

We hope the parents can assist your child to finish this activity, for teaching them how to show their love to the people around them and feel loved at the same time, and they can grow up healthy and happily in a loving environment.

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten



Reply Slip

Ref 2019-023

2019-2020 “Love Junior Campaign Award Scheme” Notice

※ Please return to the teachers on or before 22<sup>th</sup> November,2019 (Friday) ※

To Whom It May Concern,

I \*agree / do not agree \_\_\_\_\_ (Student’s name) of Class \_\_\_\_\_  
participate in the “Love Junior Campaign Award Scheme”.

Parent/Guardian’s Signature: \_\_\_\_\_

\*please circle the appropriate option.

Date: \_\_\_\_\_